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VERSLAG 

Betreft   : KNVI Bestuursvergadering  

Datum   : Donderdag 19 mei 2022 

Tijd   : 19.30 uur start   

Plaats   : Online via Zoom 

 

Aanwezig   :  Paul Baak, Claudia Beemster, Rian van Heur, Hilde Klein, Eric Kokke, Jitze Vellenga , 

  Conny Verleun en Sandra de Waart 

Afwezig  :  Thomas Bouman, Wouter Bronsgeest en Tom Dalderup 

 

 

1. Opening met mededelingen 

De voorzitter Paul opent de vergadering en heet iedereen welkom.  Wouter en Tom zijn afwezig. 

Claudia, Rian en Thomas sluiten later aan.  

 

a) Rondje ledenwervingsacties van de afgelopen maand 

Er zijn geen specifieke ledenwervingsacties. 

 

b) Ledenaantallen 

Nieuwe leden vanaf 1 januari t/m 18 mei 2022 : 78  

Opzeggingen leden vanaf 1 januari t/m 18 mei: 105 

 

Nieuwe leden vanaf 14 april t/m 18 mei: 2  

Opzeggingen leden vanaf 14 april t/m 18 mei: 21 

 

Op dit moment verliezen wij leden. Dit heeft te maken met Corona waardoor men minder 

verbinding heeft, maar ook de contributies die verstuurd zijn.  We missen wel de 12 aanmeldingen 

per maand. Hier kunnen wij geen oorzaak voor duiden. 

 

c) Mededelingen via het draadje 

Deze wordt toegevoegd aan het eind van het verslag. 

 

Het Nationaal Archief/KIA heeft wederom een subsidie verstrekt voor de OD. 

Voor wat betreft de discussie met ASL/BISL: in de  eerste week van juni komt er een werkgroep bij 

elkaar om zich hierover te buigen. 

 

2. Synergie vergroten 

a) Voor de Beleidsraad  

Sandra hoopt dat er op korte termijn een bestuurder, specifiek voor regio’s en IG’s, wordt 

gevonden. De Bestuurdersdag is verschoven naar september. Hierdoor is er een extra beleidsraad 

ingepland op 14 juni. 

Paul noemt als punt om te bespreken: Hoe zouden wij als KNVI de professionele ontwikkeling van 

leden het beste kunnen ondersteunen? 

Rian wil de vraag stellen: Zijn de aanwezigen bereid, wanneer zij zichtbaar zijn in de media dat zij 

dan hun rol bij de KNVI willen noemen.  

 

b) Bestuurdersdag september 2022 

Er is niet specifiek onderzocht waarom er te weinig animo was, d.w.z. we hebben geen bevraging 

gedaan. Bij MOS ziet men wel een tendens, dat leden minder gauw op pad gaan voor netwerk 

events. 
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c) Interessegroepen en regio’s 

Volgens Eric wordt er heel veel georganiseerd waardoor er een grote concurrentie voor 

deelnemers is. Wegen de kosten van de events op tegen het aantal deelnemers wat dan 

uiteindelijk komt?   

Men moet meer reuring geven aan eigen events.  Dit zal in de beleidsraad genoemd worden.  

 

d) Events: actualiteiten en bevindingen.  

Dit is al bij punt c besproken.  

 

3. KNVI Major events 

a) Smart Humanity 

Paul zijn idee is om weer fysiek bij elkaar te komen net als vorig jaar in Café Olivier.  

Sandra vond het heel gezellig maar het was niet Smart Humanity. Zij zou juist insteken op  

‘get connected/together” en feestelijk. Paul heeft een aantal goede sprekers in gedachten. Rian 

noemt dat de plek en opzet ook erg belangrijk is. 

Rian noemt het idee om iets te verzinnen waarbij onze achterban met elkaar in gesprek moet gaan 

en dan koppelen aan Smart Humanity.  

Paul vraagt naar wat voor locatie wij op zoek zijn.  

Jitze stelt voor om een informatiemarkt te organiseren waarbij elke IG een eigen standje krijgt, 

waarbij leden kunnen snuffelen aan de KNVI en dat dan gecombineerd met een feestje. Kom naar 

de KNVI dag! Er zou een soort voorinschrijving moeten zijn. Paul, Rian, Claudia en Jitze bellen de 

IG’s om te polsen of men wil meedoen. Actie 22/15 Paul, Rian, Claudia en Jitze Er moet een 

datum geprikt worden zodat men concreet kan bellen.  

 

Punt 7. Digital skills en permanente educatie wordt nu eerst behandeld omdat Claudia eerder weg 

moet.  

 

 

b) Srvisiondays terugblik 

Mooie bijeenkomst, zeer goed bezocht. De organisatoren willen graag meer samenwerken met de 

KNVI om het gedachtengoed van srvisiondays gedurende het hele jaar levend en levendig te 

houden.. Het bestuur gaat hier binnenkort met hen over praten.  

 

c) IT-infra dag 

Niet besproken.  

 

d) Super Tuesdays; centrale activiteiten commissie 

Dit gaat zeer goed. Het is nog te vroeg voor hybride meetings, de sessie in Rotterdam was niet 

doelmatig vwb de verhouding kosten – aantal deelnemers.  We zijn er klaar voor om ook thema’s 

voor 2023 in te schieten. Rian wordt uitgenodigd om een keer deel te nemen aan het overleg.  

Rian valt op dat er altijd goede sprekers zijn. Er zou meer gedaan moeten worden aan de 

nabewerking.  

 

4. Bestuurlijke zaken & Governance 

a) Verslag strategiesessie 14 april 2022 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

De concrete actiepunten die hier uitkomen: 

Met betrekking tot de marketing en de propositie van de KNVI wil Rian spreken met de experts 

van de thema’s en  ervoor zorgen dat de mensen zich  committeren aan dat thema. Hier kunnen 
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dan artikelen aan gewijd worden in de verschillende tijdschriften. 

 

b) Actielijst bestuursvergadering 14 april 2022 

21/22 Voorstel maken voor naamswijziging SIG SOD; afgehandeld. 

21/31 Volgende keer het onderwerp posten Facebook op de agenda plaatsen; afgehandeld. 

22/09 Voorstel maken voor naamswijziging SIG Business Intelligence & Analytics; afgehandeld 

22/12 Uitnodiging organisatoren Srvision voor separate bijeenkomst met bestuur; afgehandeld. 

 22/14 Opstellen persbericht over toetreding Rian; afgehandeld Rian wordt volgende week tijdens 

de ALV live gebeld tijdens de uitzending waar zij zichzelf voor zal stellen.  

 

Overige punten op de actielijst worden niet besproken omdat Tom en Wouter niet aanwezig zijn.  

 

5. Algemene punten ter besluitvorming 

a) Geen ingekomen stukken. 

 

6. Financiën 

a) Financiële rapportage 1e kw 2022 en definitieve jaarcijfers 2021 

Omdat Thomas niet aanwezig is, stelt Paul voor om dit de volgende vergadering te bespreken. 

Jitze heeft een aantal toelichtingen: 

Vacatures op de site leveren steeds meer geld op. 

Subsidies hebben we toegevoegd aan de balans.  

Inkomsten contributies zijn iets teruggelopen.  

 

b) Contract tussen KNVI en UIP (uitgever IP) 

In het contract van IP staat een minimum afdracht aan de IP.  Op dit moment zijn de aantallen 

abonnees zo laag dat de korting wegvalt. Dit wordt de volgende keer besproken. 

Sandra noemt dat wij graag de IP willen blijven aanbieden. Wij moeten een aantal wijzigingen 

doorvoeren op de site en op het aanmeldformulier zodat de IP meer aandacht krijgt. IP voluit 

schrijven, IP vooraan laten staan etc. Ook blijkt dat wij weinig artikelen van IP plaatsen op onze 

site, nieuwsbrief en socials.  Actie 22/16 Secretariaat/online 

 

7. Digital skills en permanente educatie 

a) Presentatie digital skills en PE 

Claudia licht de presentatie toe. Iedereen geeft zijn of haar mening.  Erik mist bij de geïnterviewde 

de bibliotheekwereld en de documentaire informatiebeheer. Sandra vraagt zich af of er groepen 

zijn die onderbelicht zijn, die meer aandacht nodig hebben. De belangrijke vraag wordt gesteld 

“Waar zijn wij onderscheidend in?”. Wat ook een idee is om de onderwerpen van verschillende IG’s 

met elkaar te verbinden. Claudia wil bij de IG’s vragen wat zij zouden willen doen. Waar kunnen wij 

hen helpen?  

Paul komt met het idee om een aantal Super Tuesdays aan elkaar te linken met de ideeën en 

behoefte van de IG’s.  Claudia en de anderen gebruiken het belrondje genoemd bij punt 3a om 

ook hierover informatie over in te winnen.  

 

8. Strategische Partnerships 

a) Hilde heeft gesproken met het AIN over de aansluiting bij de KNVI. Dit ligt nog wat gevoelig, maar 

ligt wel in de week. 

Zij moet nog Adriaan spreken van de Victorine van Schaick fonds. Paul vraagt of zij bij Adriaan wil 

polsen of hij een inhoudelijke inbreng wil hebben op Smart Humanity. 

 

9. Marketing & Communicatie 
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a) Persbericht/publicaties 

Jitze noemt het GO-fonds. Ook dit jaar zijn zij wederom bereid om projecten te subsidiëren. 

Iedereen wordt gevraagd om na te denken over projecten gericht op onze achterban. Actie 22/17 

Iedereen 

 

b) Cijfers website & Socials 

Sandra licht de cijfers toe en vraagt wat wij met Facebook gaan doen. Erik stelt voor om andere 

content te gebruiken voor Facebook dan op LinkedIn. Dit moet wel regelmatig gebeuren omdat 

wij anders niet zichtbaar worden.  Het is jammer dat wij de KNVI als persoon hebben staan op de 

KNVI en niet als zakelijke gebruiker. 

 

Laatste super Tuesday hebben wij op LinkedIn als event aangemaakt. Dit gaf meer aanmeldingen. 

Online zal dit bij alle Super Tuesdays doen.  

 

Afgesproken wordt dat Eric, Rian en Sandra het beleid van social media gaan herzien. Actie 22/18 

Rian, Eric en Sandra 

 

Rian zal zich verdiepen in Facebook, een afweging maken en de vervolgstappen. Hier komen wij de 

volgende vergadering op terug Actie 22/19 Rian 

 

10. Community Management 

a) Overzicht ledenontwikkeling 

Paul noemt hier de ALV van mei. Jitze vertelt dat Wouter, Sandra en Thomas aanwezig zijn. Alles 

staat online en iedereen heeft de uitnodiging gehad. Jitze noemt dat Frans Huigen heeft 

opgezegd en dat er een vacature staat bij de FCC. Frans heeft opgezegd omdat hij geen 

verbinding meer ziet met zijn huidige werk.  

 

11. Evaluatievergadering 

a) Wat ging goed en wat kan beter  

 

Sandra en Tom hebben informatie gekregen over de nieuwe website i.v.m. nieuw systeem. Het 

nieuwe systeem biedt goede mogelijkheden en ziet er goed uit. 

 

Eric noemt dat bij KIA een nieuwe voorzitter is gekomen en Arjan is met pensioen. De nieuwe 

personen zijn zeer kritisch over projecten.  

 

Hilde – Heldere vergadering 

Eric – Ging goed, mag korter 

Rian – Soms gaan we te diep op zaken in.  

Sandra – Aantal goede topics aangestipt 

Jitze – Mooie zaadjes gepland 

Paul – Fijn om af en toe goed door te discussiëren  

  

 

 

Sluiting 

 Paul sluit om 22.05 uur de vergadering.  
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Besluitenlijst verenigingsbestuur KNVI 2022 

 Besluit Datum 

22/01 Het jaarplan 2022 voor het bestuur is vastgesteld 17/02/2022 

22/02 Het geld van de subsidies wordt niet aan de algemene reserves 

toegevoegd maar wordt geoormerkt op de balans gezet 

17/03/2022 
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